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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni – Sesja 

 

Protokół nr 51/2022 

 

 

LI Sesja w dniu 20 kwietnia 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 20 kwietnia 2022 r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:28 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska  
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski  
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa           
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył LI sesję - online. Odczytał listę obecności. Radni potwierdzili swoją 
obecność online w systemie Microsoft Teams oraz poprzez potwierdzenie obecności w systemie e-Sesja. 
Przewodniczący stwierdził kworum. Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. 

Przewodniczący Piotr Obłoza poprosił o zmianę kolejności uchwał w porządku obrad. Uchwała z poz. 6.19 
zostanie zreferowana po uchwale z poz. 6.16.  

Nie zgłoszono sprzeciwu. 

 

Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o wprowadzenie do porządku obrad nw. projektów uchwał:  

1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały Nr 614/XXIII/2016 Rady Miejskiej  
w Piasecznie w sprawie zmiany nazwy Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Piasecznie  
na Centrum Usług Wspólnych w Piasecznie i nadania Statutu. 
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2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Piaseczno 
porozumienia międzygminnego z m. st. Warszawa na realizację zadania publicznego w zakresie opieki 
nad osobami nietrzeźwymi z terenu Gminy Piaseczno w Stołecznym Ośrodku dla Osób Nietrzeźwych. 

3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku  
z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany Uchwały Nr 820/XL/2021 Rady Miejskiej  
w Piasecznie z dnia 14 lipca 2021 r. 

5) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie  
nr 819/XXIX/2016 z dnia 28 grudnia 2016 r. dotyczącej przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna i części wsi Żabieniec 
zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1120/XXXVIII/2013 z dnia 25.09.2013 r.  
dla obszaru ograniczonego ulicami: ul. Sportową, Asfaltową, rzeką Jeziorką, granicą administracyjną wsi 
Siedliska, granicą wyznaczoną w odległości ok. 100 m. od ul. Łąkowej oraz ul. Rybacką i Świętojańską 
(Dz.Urz. Woj. Maz. poz. 11725 z dnia 13.11.2013 r.). 

Burmistrz Daniel Putkiewicz zgłosił prośbę o zdjęcie z porządku obrad nw. projektu uchwały:  

1) Zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna i części wsi Żabieniec, zatwierdzonego 
uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1120/XXXVIII/2013 z dnia 25.09.2013 r. dla obszaru 
ograniczonego ulicami: ul. Sportową, Asfaltową, rzeką Jeziorką, granicą administracyjną wsi Siedliska, 
granicą wyznaczoną w odległości ok. 100 m. od ul. Łąkowej oraz ul. Rybacką i Świętojańską (Dz.Urz. 
Woj. Maz. poz. 11725 z dnia 13.11.2013 r.). 

 

Głosowanie proponowanych zmian w porządku obrad: 

1) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały Nr 614/XXIII/2016 Rady Miejskiej  
w Piasecznie w sprawie zmiany nazwy Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Piasecznie na 
Centrum Usług Wspólnych w Piasecznie i nadania Statutu. 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały Nr 614/XXIII/2016 
Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie zmiany nazwy Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół  
w Piasecznie na Centrum Usług Wspólnych w Piasecznie i nadania Statutu. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIEOBECNI (1) Dorota Kłos 

Wprowadzono w pkt 6.22 

 

2) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Piaseczno 
porozumienia międzygminnego z m. st. Warszawa na realizację zadania publicznego w zakresie opieki 
nad osobami nietrzeźwymi z terenu Gminy Piaseczno w Stołecznym Ośrodku dla Osób Nietrzeźwych. 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
przez Gminę Piaseczno porozumienia międzygminnego z m. st. Warszawa na realizację zadania 
publicznego w zakresie opieki nad osobami nietrzeźwymi z terenu Gminy Piaseczno w Stołecznym Ośrodku 
dla Osób Nietrzeźwych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIEOBECNI (1) Dorota Kłos 

Wprowadzono w pkt 6.23 

 

3) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku  
z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie zakresu pomocy obywatelom 
Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIEOBECNI (1) Dorota Kłos 

Wprowadzono w pkt 6.24 

 

4) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany Uchwały Nr 820/XL/2021 Rady Miejskiej  
w Piasecznie z dnia 14 lipca 2021 r. 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie zmiany Uchwały Nr 820/XL/2021 
Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 lipca 2021 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIEOBECNI (1) Dorota Kłos 

Wprowadzono w pkt 6.3 

 

5) Uzupełnienie porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie  
nr 819/XXIX/2016 z dnia 28 grudnia 2016 r. dotyczącej przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna i części wsi Żabieniec 
zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1120/XXXVIII/2013 z dnia 25.09.2013 r. dla 
obszaru ograniczonego ulicami: ul. Sportową, Asfaltową, rzeką Jeziorką, granicą administracyjną wsi 
Siedliska, granicą wyznaczoną w odległości ok. 100 m. od ul. Łąkowej oraz ul. Rybacką i Świętojańską 
(Dz.Urz. Woj. Maz. poz. 11725 z dnia 13.11.2013 r.). 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o projekt w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej  
w Piasecznie nr 819/XXIX/2016 z dnia 28 grudnia 2016 r. dotyczącej przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna i części wsi Żabieniec 
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zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1120/XXXVIII/2013 z dnia 25.09.2013 r. dla obszaru 
ograniczonego ulicami: ul. Sportową, Asfaltową, rzeką Jeziorką, granicą administracyjną wsi Siedliska, 
granicą wyznaczoną w odległości ok. 100 m. od ul. Łąkowej oraz ul. Rybacką i Świętojańską (Dz.Urz. Woj. 
Maz. poz. 11725 z dnia 13.11.2013 r.). 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIEOBECNI (1) Dorota Kłos 

Wprowadzono w pkt 6.16 

 

6) Wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna i części wsi Żabieniec, zatwierdzonego 
uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1120/XXXVIII/2013 z dnia 25.09.2013 r. dla obszaru 
ograniczonego ulicami: ul. Sportową, Asfaltową, rzeką Jeziorką, granicą administracyjną wsi Siedliska, 
granicą wyznaczoną w odległości ok. 100 m. od ul. Łąkowej oraz ul. Rybacką i Świętojańską (Dz.Urz. 
Woj. Maz. poz. 11725 z dnia 13.11.2013 r.). 

Głosowano w sprawie: zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczna i części wsi Żabieniec, 
zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1120/XXXVIII/2013 z dnia 25.09.2013 r. dla obszaru 
ograniczonego ulicami: ul. Sportową, Asfaltową, rzeką Jeziorką, granicą administracyjną wsi Siedliska, 
granicą wyznaczoną w odległości ok. 100 m. od ul. Łąkowej oraz ul. Rybacką i Świętojańską (Dz.Urz. Woj. 
Maz. poz. 11725 z dnia 13.11.2013 r.). 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Renata Mirosław 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Dorota Kłos 

Zdjęto z porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołu z L/2022 sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 
 
Nie wniesiono uwag do projektu protokołu. 
 
Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z L/2022 sesji Rady Miejskiej w Piasecznie.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 
Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 
Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
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NIEOBECNI (1) Dorota Kłos 

Protokół przyjęto bez uwag. 

 

3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

 

Burmistrz Daniel Putkiewicz przedstawił sprawozdanie za okres od 23.03.2022 r. do 20.04.2022 r. 

 Uczestnictwo w walnym zgromadzeniu Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Zlewni Rzeki Jeziorki, a także 
Stowarzyszenia Metropolii Warszawa 

 Inauguracja Piaseczyńskiej Rady Kobiet 

 Uroczystości pogrzebowe śp. Romana Chełchowskiego  

 Spotkanie i modlitwa w cerkwi prawosławnej przy ul. Puławskiej, zorganizowane przy okazji wizyty 
patriarchy Konstantynopola, spotkanie z przedstawicielami kościoła grekokatolickiego 

 31 marca - spotkanie z sołtysami  

 Wernisaż Leokadii Nastały  

 Sadzenie Lasu Dobrej Woli  

 Kiermasze wielkanocne w Piasecznie i Józefosławiu 

 Bieżące spotkania z radnymi 

 Spotkanie w formie live na jednym z portali społecznościowych – omawiano m.in. sprawy związane  
z pomocą dla Ukrainy.  

Burmistrz omówił działania administracyjne prowadzone w związku z pomocą obywatelom Ukrainy: 

 Trwa nadawanie numerów PESEL obywatelom Ukrainy, którzy zamieszkali na terenie gminy Piaseczno 
po 24 lutego 2022 r. (dotychczas wydano ich ponad 2100). Szacuje się, że akcja potrwa do 7 maja. 

 Wpłynęło 481 wniosków o wypłatę świadczeń dla osób, które przyjęły uchodźców. Gmina otrzymała już 
pieniądze rządowe i przystąpiła do wypłat. 

Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska-Michalak omówiła działania Gminy na rzecz pomocy obywatelom 
Ukrainy: 

 Działa punkt informacyjny na ul. Warszawskiej 1 oraz infolinia. 

 MGOPS prowadzi działania związane z wypłatą jednorazowego świadczenia 300 zł (wpłynęło 2840 
wniosków), a także nadzór nad dziećmi, które przyjechały bez opiekuna tymczasowego (35 dzieci). 

 W szkołach jest ok. 700 uczniów z Ukrainy, Gmina opłaca obiady dla nich. 

 Gmina wydała informator w języku ukraińskim z najważniejszymi informacjami dot. systemu edukacji  
w Polsce i organizacji pracy w szkole. 

 Trwa akcja wydawania paczek z żywnością, żywność pozyskiwana jest z różnych źródeł, Gmina 
nawiązała współpracę m.in. z Caritasem w Genewie. Pani Burmistrz podziękowała Caritas Piaseczno  
za wsparcie. 

 Obywatele Ukrainy odbierają odzież z namiotu na stadionie. 

 Jeden z namiotów na stadionie został udostępniony wolontariuszom, którzy organizują transporty  
z zagranicy i dalszy transport darów na Ukrainę.  

 Organizowane są działania integrujące w klubach seniora i ośrodkach wiejskich.  

 Planowany jest event integracyjny seniorów z dziećmi w klubie seniora. 
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 Gmina przygotowuje się do organizacji nauczania od września.  

 Szacuje się, że w Piasecznie znalazło schronienie 3-4 tys. uchodźców, ich liczba na terenie gminy już 
nie wzrasta. 

Z-ca Burmistrza Hanna Kułakowska-Michalak podziękowała mieszkańcom za wsparcie w zatrudnieniu 
obywateli Ukrainy. 

Burmistrz podziękował mieszkańcom, wolontariuszom oraz środowisku strażackiemu za wsparcie  
w działaniach na rzecz pomocy Ukrainie.  

Burmistrz wymienił wyzwania związane z planowanymi w najbliższym czasie inwestycjami drogowymi 
(remont fragmentu ul. Puławskiej od ul. Chyliczkowskiej do Skweru Kisiela, remont ul. Pod Bateriami, 
wprowadzenie ruchu jednokierunkowego na czas remontu ul. Chyliczkowskiej) i poprosił mieszkańców  
o wyrozumiałość, tłumacząc, że plan inwestycyjny wynika z tempa przygotowania dokumentacji, przetargów 
oraz finansów.  

Burmistrz odniósł się do sprawy ulicy Gościniec Warecki – pojawiają się kontrowersje związane z zakresem 
inwestycji,  burmistrz złożył staroście propozycję zmiany kategorii drogi i przejęcia jej przez Gminę. Poruszył 
również sprawę budowy basenu – jest już pozwolenie na budowę, ale koszty szacunkowe wzrastają, więc 
prawdopodobnie trzeba będzie wydłużyć terminy przetargów, aby dać oferentom szansę na ocenę kosztów 
przedsięwzięcia.  

 
4. Sprawozdanie przewodniczącego Rady z działań podejmowanych do obecnej sesji. 

Przewodniczący Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie za okres między sesjami wg dat zdarzeń i czynności, 
w których Prezydium Rady Miejskiej brało udział: 

1) W dniu 06.04.2022 r. udział w uroczystościach pogrzebowych śp. Romana Chełchowskiego, byłego 
Wicestarosty Piaseczyńskiego, Kierownika Urzędu Rejonowego, działacza Związku OSP. 

2) W dniu 09.04.2022 r. udział w I Mazowieckim Turnieju Karate Okinawa Shorin-Ryu w SP1. 

3) Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział w spotkaniach i konsultacjach zespołu 
historycznego.  

4) Wiceprzewodnicząca Magdalena Woźniak brała udział we wtorkowych posiedzeniach 
kierownictwach Gminy (online).  

5) Przewodniczący prowadził na bieżąco sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej 
oraz uczestniczył w pracach w komisjach Rady, współpracował z Burmistrzem, brał udział  
w kontaktach z mieszkańcami.  

6) Przewodniczący na bieżąco prowadził sprawy organizacyjne i współpracę z Biurem Rady Miejskiej. 

 

5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw. 

Pani Agnieszka Wędrychowska, sołtys Jesówki, zapytała o złożony przez nią 24.11.2021 r. wniosek 
dotyczący nadania nazwy ulicy. Przewodniczący Piotr Obłoza odpowiedział, że nazwy w gminie będzie 
opiniował specjalnie powołany zespół. Burmistrz Putkiewicz dodał, że należy stworzyć plan, który pozwoli  
na wyodrębnienie ważniejszych nazw, dlatego napływające wnioski są na razie gromadzone  
i prawdopodobnie będą procedowane na majowej sesji. 

Pani Agata Jachowicz, sołtys Julianowa, złożyła następujące wnioski sołectwa:  

1) Zakup dwóch rejestratorów prędkości wyświetlających prędkość nadjeżdżającego pojazdu i ustawienie 
ich przy krawędzi ścieżki rowerowej lub chodnika wzdłuż ul. Cyraneczki przed skrzyżowaniem z ul. Zięby 
oraz 50 metrów przed skrzyżowaniem ul. Cyraneczki z ul. Kombatantów. 

2) Zakup i montaż luster drogowych vis-à-vis wyjazdu z posesji przy ul. Kombatantów 61 dla poprawy 
bezpieczeństwa mieszkańców tej nieruchomości oraz naprzeciwko wyjazdu z ul. Kopciuszka. 
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3) Postawienie tabliczki z nazwą ul. Lidii Wysockiej na skrzyżowaniu z ul. Julianowską. 

4) Doprowadzenie do spowolnienia ruchu na ul. Sybiraków na odcinku od ul. Lidii Wysockiej  
do ul. Kombatantów. 

5) Oznakowanie pionowe i poziome progów zwalniających na terenie Julianowa. 

6) Aby w umowach z wykonawcami kolejnych inwestycji na terenie gminy znalazły się zapisy zobowiązujące 
wykonawcę do systematycznego utrzymywania porządku na terenie, na którym są prowadzone prace 
drogowe, oraz właściwego oznakowania ciągów komunikacyjnych, które zapewni mieszkańcom 
bezpieczeństwo i dostęp do ich posesji w trakcie trwania prac. Ważne jest też egzekwowanie przez 
Gminę tych zapisów umownych i wyciąganie konsekwencji, np. przez nakładanie kar pieniężnych  
w przypadku niedotrzymania warunków umowy celem zdyscyplinowania wykonawcy. 

Pan Piotr Godlewski, sołtys Kamionki, przypomniał, że 15.09.2021 r. złożył wniosek dotyczący przebudowy 
wschodniej części ul. Północnej. Otrzymywał obietnice, że droga będzie przebudowana, ale na razie nic nie 
zrobiono. 

Pani Joanna Morawska, sołtys Wólki Kozodawskiej, przypomniała o złożonych wnioskach dotyczących 
nadania nazw dwóm rondom. 

Pani Anna Krawczyk, sołtys Łbisk, przypomniała o składanych wnioskach o nakładkę na ul. Jagiełły. 
Burmistrz Putkiewicz odpowiedział, że wnioski inwestycyjne mogą być rozpatrzone dopiero  
po rozstrzygnięciu przetargów. 

 

6. Bieżące uchwały: 

1) W sprawie zmiany Uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 2021 r. 
 

Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały i zgłosiła autopoprawki Burmistrza do projektu 
uchwały: 

 

Dochody        

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 758 75801 2920 KB 322 091 zł   

Zgodnie z pismem nr ST3.4750.1.2022 Ministra 
Finansów dotyczącym informacji m. in. 
o rocznych kwotach poszczególnych części 
subwencji ogólnej oraz  rocznej wysokości 
wpłat gmin do budżetu państwa zwiększa się 
dochody w części oświatowej subwencji 
ogólnej.  

2 758 75801 2920 KB 390 042 zł   

Zwiększa się dochody zgodnie z pismem 
Ministra Finansów z dnia 25 lutego 2022 r. 
celem wsparcia szkół w zakresie 
zorganizowania dodatkowych zajęć 
specjalistycznych z zakresu pomocy 
psychologiczno-pedagogicznej.  

3 801 80101 2051 KB 183 959 zł   

Zwiększa się dochody w związku z zamiarem 
wzięcia udziału w projekcie Erasmus+ 
Odbudowywanie relacji społecznych przez 
naukę i sport SP3. 
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4 851 85195 2180 KB 80 zł   

Zwiększa się dochody w związku z realizacją 
zadań wynikających z Decyzji  Wojewody 
Mazowieckiego z dnia 12 stycznia 2021 roku w 
sprawie polecenia Prezydentom Miast, 
Burmistrzom, Wójtom z terenu województwa 
mazowieckiego realizacji zadania pn. transport 
osób mających trudności w samodzielnym 
dotarciu do punktów szczepień przeciwko 
SARS-CoV-2, w tym niepełnosprawnych. 

Razem: 896 172 zł 0 zł   

         

 

Wydatki bieżące 
      

    
      

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 801 80101 
2830    
4790 

CUW 390 042 zł   

Zwiększa się wydatki zgodnie z pismem 
Ministra Finansów z dnia 25 lutego 2022 r. 
celem wsparcia szkół w zakresie 
zorganizowania dodatkowych zajęć 
specjalistycznych z zakresu pomocy 
psychologiczno-pedagogicznej. Środki 
przeznacza się na wynagrodzenia osobowe 
nauczycieli w Szkole Podstawowa w nr 
5 w Piasecznie (378 842 zł) oraz dotację 
celową z budżetu na finansowanie lub 
dofinansowanie zadań zleconych do realizacji 
pozostałym jednostkom niezaliczanym 
do sektora finansów publicznych, która 
zostanie przekazana niepublicznej jednostce 
systemu oświaty (11 200 zł). 

2 801 80101 

4171       
4211     
4241         
4301   
4421          
4431         
4701  

CUW 183 959 zł   

Zwiększa się wydatki w związku z zamiarem 
wzięcia udziału w projekcie Erasmus+ 
Odbudowywanie relacji społecznych przez 
naukę i sport SP3. Projekt realizowany w 
ramach akcji KA1 Mobilność kadry edukacji 
szkolnej w obszarze edukacji szkolnej mającej 
na celu poprawę jakości pracy placówki 
oświatowej osiąganej przez udział jej 
pracowników w mobilnościach zagranicznych 
takich jak kursy i szkolenia, w trakcie których 
podnoszą oni własne kompetencje zawodowe. 
Projekt realizowany w 2022 roku, 
dofinansowanie wynosi 100%. 

3 801 80104 
4580   
4600     
4610 

KB 174 911 zł   

Zwiększa się wydatki w związku z wyrokiem 
Sądu Okręgowego w Warszawie XXIV Wydział 
Cywilny z dnia 23.06.2021 r. sygn. Akt XXIV C 
1236/17 

4 801 80149 2540 CUW 322 091 zł   

Zgodnie z pismem nr ST3.4750.1.2022 Ministra 
Finansów dotyczącym informacji m. in. 
o rocznych kwotach poszczególnych części 
subwencji ogólnej oraz  rocznej wysokości 
wpłat gmin do budżetu państwa zwiększa się 
wydatki na dotacji podmiotowej z budżetu dla 
niepublicznej jednostki systemu oświaty. 
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5 851 85195 4300 MGOPS 80 zł   

Zwiększa się  wydatki w związku z realizacją 
zadań wynikających z Decyzji  Wojewody 
Mazowieckiego z dnia 12 stycznia 2021 roku w 
sprawie polecenia Prezydentom Miast, 
Burmistrzom, Wójtom z terenu województwa 
mazowieckiego realizacji zadania pn. transport 
osób mających trudności w samodzielnym 
dotarciu do punktów szczepień przeciwko 
SARS-CoV-2, w tym niepełnosprawnych. 

6 

750 75023 4390 

SPS 

  5 000 zł Przesuwa się wydatki z przeznaczeniem na 
dotację celową z budżetu jednostki samorządu 
terytorialnego, udzieloną w trybie art. 221 
ustawy, na finansowanie lub dofinansowanie 
zadań zleconych do realizacji organizacjom 
prowadzącym działalność pożytku publicznego 
w celu realizacji Programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi w roku 2022. 

750 75075 
4170      
4300   
4700 

  25 000 zł 

851 85195 
4090    
4170 

  40 000 zł 

921 92195 2360 70 000 zł   

Razem: 1 141 083 zł 70 000 zł   

 

 

 

Wydatki 
majątkowe 

 
      

Lp. Dział Rozdział Paragraf JR Zwiększenie Zmniejszenie Uzasadnienie 

1 600 60016 6050 IDR 1 000 000 zł   

ZADANIE: Układ komunikacyjny trasy S7 węzeł 
Antoninów - DP3/2                                                                                              
UZASADNIENIE:  Na ww zadanie w roku 2022 
r. przeznaczono kwotę  1 500 000 zł, na rok 
2024 - 300 000 zł i 3 017 000 zł na rok 2025. W 
chwili obecnej, ze względu na możliwość 
pozyskania dofinansowania w ramach 
Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg zachodzi 
konieczność zabezpieczenia na tym zadaniu 
odpowiednich  środków w wysokości 11 771 
726 zł w latach 2022-2023. W związku z 
powyższym należy zwiększyć środki na 
przedmiotowym zadaniu w roku 2022 do kwoty 
2 500 000 zł oraz o pozostałą kwotę w 
wysokości  9 271 726 zł zwiększyć środki na 
rok 2023.  Jednocześnie środki z roku 2024 i 
2025 przenosi się na poczet zwiększenia limitu 
wydatków w roku 2023. 

Razem: 1 000 000 zł 0 zł   

 

Zmiana nazwy zadania 

 

   

Na Wniosek Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej zmienia się nazwę wydatku na zakupy 
inwestycyjne z "Zakup oprogramowania dziedzinowego do obsługi świadczeń pomocy społecznej" na "Zakup 
oprogramowania dziedzinowego i sprzętu do obsługi świadczeń pomocy społecznej" w celu 
uszczegółowienia i dostosowania do potrzeb realizowanych w zakresie wydatków na zakupy inwestycyjne. 
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RACHUNEK DOCHODÓW SAMORZĄDOWYCH JEDNOSTEK BUDŻETOWYCH  

Na wniosek Centrum Usług Wspólnych zwiększa się plan wydatków oraz dochodów w wysokości 96 zł 
w rozdziale 80101 w Rachunku Dochodów Samorządowych Jednostek Budżetowych w związku  
z uzyskaniem odszkodowania od ubezpieczyciela PZU S.A. za szkodę (uszkodzenie szyby na korytarzu 
szkolnym). Środki przeznaczone zostaną na zakup materiałów i wyposażenia w Szkole Podstawowej  
w Zalesiu Górnym.  

Jednocześnie zwiększa się plan wydatków oraz dochodów w wysokości 2 000 zł w rozdziale 
80104 w Rachunku Dochodów Samorządowych Jednostek Budżetowych w związku ze zwiększoną 
frekwencją dzieci i zwiększonymi dochodami placówki za pobyt ponad podstawę programową. Środki 
przeznacza się na zakup usług pozostałych w Przedszkolu nr 4 w Piasecznie.  

Przesuwa się wydatki w wysokości 12 000 zł w ramach rozdziału 80148 w Rachunku Dochodów 
Samorządowych Jednostek Budżetowych z zakupu środków żywności na zakup usług pozostałych  
w Przedszkolu nr 6 w Głoskowie. 

 

Wydatki 
       

Lp. 
Dzia

ł 
Rozdział 

Paragra
f 

JR 
Zwiększeni

e 
Zmniejszenie 

Uzasadnienie 
Zadanie 

1 600 60016 6050 MT 30 000 zł   

  

ul. Danuty Siedzikówny "Inki" w Piasecznie 

2 600 60016 6050 MT 30 000 zł   

  

ul. Północna na odcinku od ul. Głównej do 
ul. Okrężnej w Piasecznie 

3 758 75801 2940 KB 59 486 zł   

W wyniku 
przeprowadzone
go audytu 
części 
oświatowej 
subwencji 
ogólnej za 2018 
r. stwierdzono 
wyższą od 
należnej 
otrzymaną 
kwotę 
subwencji. W 
związku z 
powyższym 
należy zwrócić 
kwotę w 
wysokości 59 
485,25 zł. Zwrot części oświatowej subwencji ogólnej 

Razem: 119 486 zł 0 zł     

Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektów uchwał z poz. 6.1, 6.2 i 6.3. 
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Beata Walczak, Przewodnicząca Komisji Oświaty, przedstawiła pozytywną opinię komisji dla projektu 
uchwały po autopoprawce. 

Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Przewodnicząca Komisji Kultury i Promocji, przedstawiła pozytywną opinię 
komisji dla projektu uchwały z poz. 6.1. 

Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały nr 927/XLVII/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 grudnia 
2021 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
2) W sprawie udzielenia gminie Ivane-Puste w Ukrainie pomocy rzeczowej. 

Tadeusz Tomczyk, Naczelnik Referatu Zarządzania Kryzysowego, Spraw Obronnych i Ochrony 
Przeciwpożarowej, zreferował projekt uchwały. 

Adam Marciniak, Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektów uchwał z poz. 6.2, 6.5-6.13, 6.21, 6.23 i 6.24.  

Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji. 
 
Głosowano w sprawie: udzielenia gminie Ivane-Puste w Ukrainie pomocy rzeczowej. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

3) W sprawie zmiany Uchwały Nr 820/XL/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 lipca 2021 r. 

Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały Nr 820/XL/2021 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 14 lipca 
2021 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 
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Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

4) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 928/XLVII/2021 z dnia 28.12.2021 r.  
z późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na 
lata 2022-2037. 

Skarbnik Agnieszka Kowalska zreferowała projekt uchwały, zgłosiła autopoprawki wynikające z podjętej 

uchwały budżetowej oraz autopoprawkę do projektu uchwały – zmiana polega na dodaniu §2, w którym 

zmienia się §3 uchwały w ten sposób, że dodaje się ustęp 5 w brzmieniu: „W celu realizacji zadań związanych 

z pomocą obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa upoważnia się 
Burmistrza Gminy do dokonywania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej związanych  
z wprowadzeniem nowych inwestycji lub zakupów inwestycyjnych, o ile zmiana ta nie pogorszy wyniku 
budżetu”. 

Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji (z wyjątkiem autopoprawki dot. zmiany upoważnienia 
burmistrza). 
 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 928/XLVII/2021 z dnia 28.12.2021 
r. z późniejszymi zmianami w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno  
na lata 2022-2037. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Rosa 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 

Uchwała została podjęta. 

 

5) W sprawie skargi P.K. na brak reakcji Gminy Piaseczno na zgłaszany od 2019 r. problem wysokiego 
poziomu wód gruntowych w Chylicach. 

Bogdan Temoszczuk, Kontrola Wewnętrzna, zreferował projekt uchwały. 

Hanna Krzyżewska, Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, przedstawiła pozytywną opinię 
komisji dot. projektów z pkt 6.5 - 6.7.  

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 

Głosowano w sprawie: skargi P.K. na brak reakcji Gminy Piaseczno na zgłaszany od 2019 r. problem 
wysokiego poziomu wód gruntowych w Chylicach. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr 
Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Michał Mierzwa 

Uchwała została podjęta. 
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6) W sprawie skargi Sołectwa Chyliczki na forsowanie przez UMiG Piaseczno budowy nowej drogi  
na terenie miejscowości przed uchwaleniem nowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

Bogdan Temoszczuk, Kontrola Wewnętrzna, zreferował projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący RM Piotr Obłoza odczytał pismo pani sołtys Chyliczek skierowane do Biura Rady Miejskiej.  

Radna Ewa Urbańska zauważyła, że temat był omawiany wielokrotnie i nie odniosła wrażenia, że większość 
mieszkańców jest przeciwna budowie drogi. Wymieniła pozytywne aspekty budowy i poprosiła o wzięcie ich 
pod uwagę. Radna Hanna Krzyżewska dodała, że też miała sygnały od mieszkańców, którzy czekają  
na budowę drogi. 

Pani Anna Szmulczyńska potwierdziła spostrzeżenia pani sołtys i zasugerowała, że rozsądnym byłoby 
przeprowadzenie konsultacji społecznych w tej sprawie. 

Głosowano w sprawie: skargi Sołectwa Chyliczki na forsowanie przez UMiG Piaseczno budowy nowej drogi 
na terenie miejscowości przed uchwaleniem nowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (16) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
PRZECIW (3) Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Agnieszka Czajkowska, Dorota Kłos, Michał Rosa 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 

Uchwała została podjęta. 

 

7) W sprawie skargi M.K. na brak szybkiej i zdecydowanej reakcji Dyrekcji Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 
w Piasecznie przy ul. Jana Pawła II 55 na zgłoszone do niej przez uczennice przypadki czynów o znamionach 
przestępstwa popełnianych przez jednego z nauczycieli. 

Bogdan Temoszczuk, Kontrola Wewnętrzna, zreferował projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa, Oświaty oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Głosowano w sprawie: skargi M.K. na brak szybkiej i zdecydowanej reakcji Dyrekcji Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Piasecznie przy ul. Jana Pawła II 55 na zgłoszone do niej przez uczennice przypadki 
czynów o znamionach przestępstwa popełnianych przez jednego z nauczycieli.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Piotr 
Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 

Uchwała została podjęta. 

 

8) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części działki 
oznaczonej nr 27/6, obr. 26, m. Piaseczno położonej przy ul. Kościuszki. 
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Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 

Piotr Sędziak, Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektów z pkt 6.8 - 6.13. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki oznaczonej nr 27/6, obr. 26, m. Piaseczno położonej przy ul. Kościuszki.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Obłoza 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 

Uchwała została podjęta. 

 

9) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części działki 
oznaczonej nr 30/4, obr. 43, m. Piaseczno położonej przy ul. Staszica. 

Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki oznaczonej nr 30/4, obr. 43, m. Piaseczno położonej przy ul. Staszica. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

10) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części działki 
oznaczonej nr 50, obr. 20, m. Piaseczno stanowiącej część Placu Piłsudskiego. 

Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki oznaczonej nr 50, obr. 20, m. Piaseczno stanowiącej część Placu Piłsudskiego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
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Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

11) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy części działki 
oznaczonej nr 47/2, położonej w Chylicach. 

Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy części 
działki oznaczonej nr 47/2, położonej w Chylicach.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

12) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części działki ozn.  
nr ewid. 18/73, obr. 17 położonej w Piasecznie przy ul. Puławskiej. 

Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu części 
działki ozn. nr ewid. 18/73, obr. 17 położonej w Piasecznie przy ul. Puławskiej.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

13) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno zabudowanej nieruchomości, położonej w obr. 
13 m. Piaseczno przy ul. K. Jarząbka. 

Iwona Zielińska-Woszczyk, Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Gruntami, zreferowała projekt 
uchwały. 



 Protokół z obrad LI  sesji Rady Miejskiej w Piasecznie w dniu 20 kwietnia 2022 r. 

 

16/21 

 

Artur Maicki, Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji, przedstawił pozytywną opinię komisji  
dla projektu uchwały z poz.6.13, 6.19 i 6.24. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Gospodarczej. 

Głosowano w sprawie: odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno zabudowanej nieruchomości, 
położonej w obr. 13 m. Piaseczno przy ul. K. Jarząbka.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Obłoza 
BRAK GŁOSU (1) Joanna Morawska 
NIEOBECNI (1) Michał Mierzwa 

Uchwała została podjęta. 

 

14) W sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Bobrowiec. 

Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 

Głos zabrał sołtys Bobrowca pan Maciej Michalski, który zauważył, że większość uwag zgłoszonych przez 
mieszkańców została odrzucona. Wielu mieszkańców nie zgadza się na dopuszczenie zabudowy szeregowej 
i bliźniaczej w Bobrowcu. Sołtys poprosił o jak najszybsze przystąpienie do uporządkowania statusów dróg, 
ponieważ obecnie drogi prywatne pełnią funkcje dróg publicznych. 

Radna Ewa Urbańska, przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego, przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dla projektu uchwały z poz.6.14, 6.16, 6.17, 6.18 i 6.21. 

Głos zabrał Burmistrz Daniel Putkiewicz, który przypomniał, że wizję Bobrowca wyznaczał plan 
zagospodarowania z lat 90-tych i 2006 roku. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia rozstrzygnięcia Burmistrza nieuwzględnionych uwag do projektu planu 
przedstawionych w załączniku do uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Bobrowiec. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-
Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Michał Mierzwa, Renata Mirosław 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

Rozstrzygnięcie Burmistrza zostało przyjęte. 

 

Głosowano w sprawie: uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
wsi Bobrowiec.  
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
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ZA (16) Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, 
Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, 
Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, 
Paweł Poncyljusz 
BRAK GŁOSU (1) Izabella Górzyńska 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

Uchwała została podjęta. 

 

15) W sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 
Piaseczna i części wsi Żabieniec, zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie  
Nr 1120/XXXVIII/2013 z dnia 25.09.2013 r. dla obszaru ograniczonego ulicami: ul. Sportową, Asfaltową, 
rzeką Jeziorką, granicą administracyjną wsi Siedliska, granicą wyznaczoną w odległości ok. 100 m  
od ul. Łąkowej oraz ul. Rybacką i Świętojańską (Dz.Urz. Woj. Maz. poz. 11725 z dnia 13.11.2013 r.). 

Uchwała została zdjęta z porządku obrad. 

 

16) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 819/XXIX/2016 z dnia 28 grudnia 2016 r. 
dotyczącej przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części miasta Piaseczna i części wsi Żabieniec zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej w Piasecznie  
Nr 1120/XXXVIII/2013 z dnia 25.09.2013 r. dla obszaru ograniczonego ulicami: ul. Sportową, Asfaltową, 
rzeką Jeziorką, granicą administracyjną wsi Siedliska, granicą wyznaczoną w odległości ok. 100 m  
od ul. Łąkowej oraz ul. Rybacką i Świętojańską (Dz.Urz. Woj. Maz. poz. 11725 z dnia 13.11.2013 r.). 

Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie nr 819/XXIX/2016 z dnia 28 grudnia 
2016 r. dotyczącej przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczna i części wsi Żabieniec zatwierdzonego uchwałą Rady Miejskiej  
w Piasecznie Nr 1120/XXXVIII/2013 z dnia 25.09.2013 r. dla obszaru ograniczonego ulicami: ul. Sportową, 
Asfaltową, rzeką Jeziorką, granicą administracyjną wsi Siedliska, granicą wyznaczoną w odległości  
ok. 100 m od ul. Łąkowej oraz ul. Rybacką i Świętojańską (Dz.Urz. Woj. Maz. poz. 11725 z dnia  
13.11.2013 r.).  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 
Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Mierzwa 
BRAK GŁOSU (1) Wojciech Ołdakowski 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

Uchwała została podjęta. 

 

17) W sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Józefosław  
dla działek o nr ew. 119/4 i 119/19. 

Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
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Głosowano w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Józefosław dla działek o nr ew. 119/4 i 119/19.  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 
Wójcik, Katarzyna Wypych 
PRZECIW (2) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Maja Szwedzińska-Sikorska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

Uchwała została podjęta. 

 

18) W sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
miasta Piaseczno dla obrębu nr 25 i części obrębu 24. 

Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego. 
 
Głosowano w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części miasta Piaseczno dla obrębu nr 25 i części obrębu 24.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

Uchwała została podjęta. 

 

19) W sprawie przeprowadzenia na terenie gminy Piaseczno konsultacji społecznych w sprawie Budżetu 
Obywatelskiego w gminie Piaseczno jako części budżetu Gminy Piaseczno na rok 2023. 

Anna Grzejszczyk, pracownik Biura Promocji i Kultury, zreferowała projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji oraz Kultury i Promocji. 

Głosowano w sprawie: przeprowadzenia na terenie gminy Piaseczno konsultacji społecznych w sprawie 
Budżetu Obywatelskiego w gminie Piaseczno jako części budżetu Gminy Piaseczno na rok 2023.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Piotr Obłoza 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

Uchwała została podjęta. 
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20) W sprawie zmiany uchwały nr 1572/LI/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 września 2018 r. 

Marcin Borkowski, pracownik Biura Promocji i Kultury, zreferował projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Kultury i Promocji. 
 
Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr 1572/LI/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 19 września 
2018 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał 
Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr 
Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

21) W sprawie wyrażenia opinii dla pozbawienia charakteru ochronnego lasów niestanowiących własności 
Skarbu Państwa. 

Anna Pakulińska-Attia, Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, zreferowała projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego oraz Komisji Prawa i Bezpieczeństwa. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia opinii dla pozbawienia charakteru ochronnego lasów niestanowiących 
własności Skarbu Państwa.  
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Michał Mierzwa 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

Uchwała została podjęta. 

 

22) W sprawie zmiany uchwały Nr 614/XXIII/2016 Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie zmiany nazwy 
Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Piasecznie na Centrum Usług Wspólnych w Piasecznie  
i nadania Statutu. 

Małgorzata Żyła, Z-ca Dyrektora Centrum Usług Wspólnych, zreferowała projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Oświaty. 

Głosowano w sprawie:  zmiany uchwały Nr 614/XXIII/2016 Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie zmiany 
nazwy Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Piasecznie na Centrum Usług Wspólnych  
w Piasecznie i nadania Statutu 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
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Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
Wypych 
NIEOBECNI (1) Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

23) W sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Piaseczno porozumienia międzygminnego  
z m. st. Warszawa na realizację zadania publicznego w zakresie opieki nad osobami nietrzeźwymi z terenu 
Gminy Piaseczno w Stołecznym Ośrodku dla Osób Nietrzeźwych. 

Mariusz Łodyga, Komendant Straży Miejskiej, zreferował projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Piaseczno porozumienia 
międzygminnego z m. st. Warszawa na realizację zadania publicznego w zakresie opieki nad osobami 
nietrzeźwymi z terenu Gminy Piaseczno w Stołecznym Ośrodku dla Osób Nietrzeźwych.  
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne:  
ZA (22) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna 
WypychNIEOBECNI (1) Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

24) W sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 
państwa. 

Tadeusz Tomczyk, Kierownik Referatu Zarządzania Kryzysowego, Spraw Obronnych i Ochrony 
Przeciwpożarowej, zreferował projekt uchwały. 

Pozytywna opinia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Prawa i Bezpieczeństwa oraz Komisji Kultury  
i Promocji. 

Głosowano w sprawie: zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 
tego państwa.  
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (21) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Joanna 
Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
NIEOBECNI (2) Michał Mierzwa, Michał Rosa 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

7) Wolne wnioski. 

Przewodniczący Piotr Obłoza przypomniał o składaniu przez radnych oświadczeń majątkowych do końca 
kwietnia. 

Głos zabrał mieszkaniec Marcin Pycka, który przedstawił potrzebę utwardzenia ul. Jagiełły w Łbiskach  
i zapowiedział przesłanie argumentów mieszkańców do radnych. 
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8) Zamknięcie obrad. 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 51 sesję o godz. 12.28. 

 
 

  

Przewodniczący 
Rada Miejska w Piasecznie 

  

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Katarzyna Olejnik-Łodyga 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


